
 
 

 
 
 

STONOTENISKI SAVEZ SRBIJE 
Strahinjića Bana 73a 
BEOGRAD   
                                                                                                                                                       Beograd, 25.12.2013. 
N/R Zoran Kalinić, Predsednik 
N/R Jovan Živić, Generalni sekretar 
N/R Članovima IO STSS 
 
 
Poštovani, 
 
Kako smo Vam se u više navrata bezuspešno obraćali sa molbom da preispitate svoje odluke u vezi sa 
Stonoteniskim udruženjem veterana Srbije, a zakazali ste sednicu IO STSS za koju je pripremljen Zapisnik (za 
usvajanje)  sa prošle sednice održane 05.10.2013. u Vrnjačkoj Banji gde se pod Tačkom 6. Dnevnog reda navode 
reči najodgovornijih ljudi u STSS, (Kalinić, Živić i Šiška) koje su u najmanju ruku „čista budalaština“ i nemaju veze sa 
onim što je odlučeno na Skupštini STSS, da biste se u to uverili,  u prilogu vam dostavljamo Zapisnik sa sastanka IO 
STSS koji je održan 10.07.2010. u kojem pod Tačkom 2. (Izveštaj sa održane Redovne Skupštine STSS u Subotici) 
možete pročitati šta je na toj Skupštini odlučeno, a zatim i podsećanje g. Kalinića da je to bila jednoglasna odluka.  
Napominjemo  da nas zaista čudi šta su sve izrekla  pomenuta tri gospodina  (Predsednik, Podpredsednik i 
Generalni sekretar), koji su pored Stevanovića, Trpkovskog i Taskovića bili prisutni na oba sastanka,  te se zbog 
njihovog „kratkog pamćenja“ iskreno plašimo za budućnost našeg sporta kad ga vode takvi (zaboravni) ljudi. 
 
Još jedanput vas podsećamo da je Stonotenisko udruženje veterana Srbije,  uputilo Zahtev za pripajanje STSS, 
(predat kancelariji STSS pod bojem 133/120, 23.04.2010.) što je gotovo istovremeno učinio i Stonoteniski savez 
invalida Srbije. Na osnovu toga, Skupština STSS je umesto pripajanja (kako je to urađeno sa invalidima) donela 
odluku da Stonotenisko udruženje veterana Srbije funkcioniše kao komisija u okviru STSS. 
 
Dakle, g. Živiću, nije STSS oformio nikakvu Komisiju samostalno i na sopstvenu inicijativu kako Vi kažete, ali je tačno  
da je STAV i tada bio registrovano udruženje i da je odlukom Skupštine STSS, postao Veteranska komisija STSS. 
 
Što se tiče  inicijative (da li potiče od predsednika ili Udruženja), nadamo se da će posle ovoga, ubuduće svima biti 
jasno, ko je, i  kako bi, trebalo da funkcioniše VK STSS.  Za pitanje troškova koje pominje g. Kalinić kao i pitanje ko 
može ili ne može da bude organizator veteranskog prvenstva, odgovor možete potražiti na zvaničnom sajtu STSS 
gde ćete pronaći Propozicije za dva Prvenstva Srbije za veterane objavljene na memorandumu STSS, uz napomenu 
da je za pomenuta takmičenja STSS obezbedio samo medalje, a naše Udruženje pobrinulo se za sve ostalo oko 
organizacije ovih takmičenja (rukovodstvo turnira,sala, sudije itd). 
 Kad smo već kod toga, smatramo da smo uspešnom organizacijom i  III Prvenstva Srbije za veterane, održanom u 
Bečeju, svima jasno pokazali ko radi u interesu (veteranskog) stonog tenisa. 



 
 
 
Dalje, g.Šiška u svom odgovoru g. Osmanagiću  na pitanje zašto se bira Predsednik VK ustvari ne daje nikakav 
odgovor,  već insistira da se izabere „novi saziv“ ( na osnovu kojeg akta ili koje odluke prestaje mandat izabranim 
članovima komisije?, oni mogu biti promenjeni uvek kada za to postoji opravdan razlog, pitanje je samo  da li je 
postojao?).  IO STSS  za Predsednika komisije postavlja čoveka koji nema nikakve veze sa Stonoteniskim 
udruženjem veterana Srbije (ukoliko ne želite da to bude predsednik STAV-a čime se bespotrebno komplikuje rad 
VK STSS, možete postaviti bilo koga, ali on MORA saradjivati sa Stonoteniskim udruženjem veterana Srbije ) i on 
mimo Udruženja, organizuje „paralelno“ Prvenstvo u Aleksincu (sa 19 takmičara), čime se na najgrublji način ne 
poštuje odluka Skupštine STSS i time „krši“ Statut STSS. (Za to takmičenje STSS pokriva sve troškove za razliku od 
dva prethodna). 
 
Zbog svega ovoga, u želji da ovaj „nesporazum“ rešimo u okviru STSS, još jedanput Vas molimo da preispitate svoje 
odluke vezane za Stonotenisko udruženje veterana Srbije ili ćemo biti primorani da protiv odgovornih ljudi u STSS 
pokrenemo TUŽBU i tako zaštitimo naš status u STSS. Plašimo se da bi, ako se ovo desi, pored odgovornih, najveću 
štetu imao i naš zajednički sport. 
 
Svesni smo i činjenice da ste u mogućnosti da promenite pređašnju odluku i na predstojećoj Skupštini izglasate da 
se naše udruženje isključi iz STSS (samo zato što vam ukazujemo na greške koje pravite ), ali time ne biste sa sebe 
skinuli odgovornost za ono što ste već uradili, a ujedno biste svima, ponovo i jasno, pokazali da ne radite u interesu 
stonog tenisa.  
 
U nadi da ćete ovoga puta postupiti ispravno i da ćemo vetaranski  stoni tenis i dalje organizovati zajednički,  što je 
po našem mišljenju u interesu  našeg sporta, drugarski i sportski vas pozdravljamo. 
 
S poštovanjem, 
 
 
 
                                                                                                          STONOTENISKO UDRUŽENJE VETERANA SRBIJE 
                                                                                                          Zvonimir Britka, Predsednik 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
PRILOG: Izvod iz Zapisnika sa 12. sastanka Izvršnog odbora STS Srbije, koji je održan u Krupnju 10.07.2010. 


